

## **China Stock Market Indices**



- 1. The **Shanghai Composite Index (SSE Composite Index)** tracks the performance of all A-shares and B-shares listed on the Shanghai Stock Exchange (SSE), covering more than 2,000 companies. It is a market-cap-weighted index and a key indicator of China's stock market and economy. **Ticker symbol 000001**
- 2. The **Shenzhen Component Index** tracks the performance of 500 A-shares listed on the Shenzhen Stock Exchange (SZSE). It is a market-cap-weighted index and a key benchmark for China's stock market. **Ticker symbol 399001**
- 3. The **CSI 300 Index** tracks the performance of the top 300 A-shares listed on the Shanghai and Shenzhen Stock Exchanges. It is a market-cap-weighted index. **Ticker symbol 000300**
- 4. The **SSE 50 Index** tracks the performance of the top 50 largest stocks by market capitalization listed on the Shanghai Stock Exchange (SSE). **Ticker symbol 000016**
- 5. The **SSE 180 Index** tracks the performance of the top 180 largest stocks by market capitalization listed on the Shanghai Stock Exchange (SSE). **Ticker symbol 000010**
- 6. The **SSE 380 Index** tracks the performance of the top 380 largest stocks by market capitalization listed on the Shanghai Stock Exchange (SSE). **Ticker symbol 000009**
- 7. The **CNI A50 Index**, also known as the China A50 Index, tracks the performance of the top 50 A-shares listed on the Shanghai and Shenzhen Stock Exchanges. It represents large-cap companies in China. The index is weighted by market capitalization and is widely regarded as a benchmark for the performance of China's A-share market. **Ticker symbol 399310**



- 8. The **ChiNext Index** tracks the performance of 100 constituent stocks listed on the ChiNext Board of the Shenzhen Stock Exchange (SZSE). The index is composed of highgrowth, small- and mid-cap companies, particularly in sectors such as technology, healthcare, and consumer services. It is a market-cap-weighted index and serves as a benchmark for China's emerging and innovative companies. **Ticker symbol 399006**
- 9. The **STAR 50 Index** tracks the top 50 companies listed on the STAR Market of the Shanghai Stock Exchange (SSE), focusing on high-tech and innovative sectors like semiconductor, biotech, and green energy. It is a market-cap-weighted index that reflects China's leading tech-driven industries. **Ticker symbol 000688**
- 10. The **CSI 500 Index** tracks the performance of 500 small- and mid-cap A-shares listed on the Shanghai and Shenzhen Stock Exchanges. It is a market-cap-weighted index designed to focus on companies outside the large-cap range. **Ticker symbol 000905**
- 11. The **CSI 1000 Index** tracks the performance of 1000 small- and mid-cap A-shares listed on the Shanghai and Shenzhen Stock Exchanges. It is a market-cap-weighted index designed to focus on companies outside the large-cap range. **Ticker symbol 000852**
- 12. The **FTSE China A50 Index** tracks the performance of the 50 largest A-shares listed on the Shanghai and Shenzhen Stock Exchanges. It is a market-cap-weighted index and serves as a key benchmark for China's A-share market. **Ticker symbol CN50**

下一页:中文版本



- 1. **上证综指:** 跟踪上海证券交易所(SSE)上市的所有 A 股和 B 股的表现,涵盖超过 2000 家公司。该指数按公司市值加权,是中国股市和经济的重要指标。股指代码 000001
- 2. **深证成指:** 跟踪深圳证券交易所(SZSE)上市的 500 只 A 股的表现。该指数按公司市值加权,是中国股市的重要基准。股指代码 399001
- 3. **沪深 300 指数:** 跟踪上海和深圳证券交易所上市的前 300 只 A 股的表现。该指数按公司市值加权。股指代码 000300
- 4. **上证 50 指数:** 跟踪上海证券交易所(SSE)上市的前 50 只市值最大的股票的表现。 股指代码 – 000016
- 5. **上证 180 指数:** 跟踪上海证券交易所(SSE)上市的前 180 只市值最大的股票的表现。 股指代码 – 000010
- 6. **上证 380 指数:** 跟踪上海证券交易所(SSE)上市的前 380 只市值最大的股票的表现。 股指代码 – 000009
- 7. **CNI A50 指数:** 也称为中国 A50 指数,跟踪上海和深圳证券交易所上市的前 50 只 A 股的表现。它代表中国的大型公司。该指数按市值加权,是衡量中国 A 股市场表现的广泛基准。股指代码 399310
- 8. **创业板指:** 跟踪深圳证券交易所(SZSE)创业板上市的 100 只成分股的表现。该指数由高成长性的小盘股和中盘股组成,特别集中于技术、医疗保健和消费服务等领域。该指数按市值加权,是中国新兴和创新型公司的一项基准。股指代码 399006



- 9. **科创 50 指数:** 跟踪上海证券交易所(SSE)科创板上市的前 50 家公司,专注于半导体、生物技术和绿色能源等高科技和创新领域。该指数按市值加权,反映了中国领先的技术驱动型产业。股指代码 000688
- 10. **中证 500 指数:** 跟踪上海和深圳证券交易所上市的 500 只小盘股和中盘股的表现。 该指数按市值加权,专注于大盘股以外的公司。股指代码 – 000905
- 11. **中证 1000 指数:** 跟踪上海和深圳证券交易所上市的 1000 只小盘股和中盘股的表现。 该指数按市值加权,专注于大盘股以外的公司。股指代码 – 000852
- 12. **富时中国 A50 指数:** 跟踪上海和深圳证券交易所上市的 50 只市值最大的 A 股的表现。该指数按市值加权,是中国 A 股市场的重要基准。股指代码 CN50